
Zápis 
z 12. zasedání Komise komunálu a životního prostředí konané dne 23. 6. 2021 

  
Přítomní členové: Ing. Joshua Janů, Ing. Jan Zástěra, Mgr. Karel Herold,  

Vlasta Vostřežanská, Patrik Chudovský 
Omluvení členové: Ing. Jiří Šenkýř, David Odvárka, Ing. Jaromír Vyboštok, Igor Jelínek 
Garant komise: Mgr. Ludmila Řezníčková, místostarostka města Žďáru nad Sázavou 
  
 
 
Návrh programu jednání: 

Program:        

1. Práce komise v uplynulém období 
2. Práce komise v nadcházejícím období 
3. Různé, závěr 
      
Ad 1) Kontrola usnášeníschopnosti, schválení programu zasedání  
 
Předseda komise přivítal všechny přítomné členy komise a zjistil usnášeníschopnost komise. 
Byl představen program.  

 
Ad 2 ) Práce v komisi v uplynulém a nadcházejícím období  
 

- V době covidu se zasedání nekonala. 
- Předseda komise chce obnovit činnost komise a má zájem, aby rada města dávala 

témata komisi, ta je projedná na svých zasedáních, které se konají zhruba 1x měsíc. 
- Paní místostarostka seznámila se záměry města na budoucí období, kterými by se 

komise též mohla zabývat. 
- Zazněl námět, aby komise předem věděla, co bude rada města projednávat a 

případně by toto na svých zasedáních řešila.  
- Byl vznesen požadavek, aby na jednání docházeli vedoucí OKS a SRI a informovali 

komisi, jaké materiály a co se připravuje. 
- Předseda komise připomněl důležité dokumenty, které již byly schváleny a ke kterým  

se komise mohla vyjádřit ( změny v systému svozu odpadu, instalace betonových 
kostek, regulace reklamy, vznik pracovní skupiny dětská hřiště, změny 
participativního rozpočtu, změna územního plánu č. 5, zásady regeneračního 
zemědělství aj. ) 

 
Ad 3 ) Různé  
 

- ul. Bezručova - označit místa kam budou vysazovány nové stromy – info pro občany 
- byla vyslovena pochvala za zlepšení úrovně zimní údržby i sečení 
- do novin fotografie černých skládek a znečišťování veřejného prostranství u 

kontejnerů 
- baner UNESCO - u bývalého měú - poškozen 
- „nudistická pláž“ v blízkosti cyklostezky na Piláku - bude kontrolováno MP 
- vyšlapaná cesta u nové opraveného domu místo bývalého „ Bílého lva“ - opatření 

bude řešit SRI 
- řešení dopravy ve městě –  Generel dopravy – téma do komise 

 
 
 
 



Termíny zasedání na 2. pololetí 2021 vždy od 15 hodin. 
22. 9. 2021 
20. 10. 2021 
24. 11. 2021 
15. 12. 2021 
 
 
 
 
 
Zapsala tajemnice komise:  Miluše Kozáková 
 
Schválil:    Ing. Joshua Janů 


